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Aan: College van B&W

Betreft: energietoeslag en vrijstelling gemeentelijke belastingen

Geacht college,

Veel gemeenten worstelen met de uitkering van de eenmalige energietoeslag voor huishoudens met 

een laag inkomen. Op dit moment lijken er gemeenten te zijn, die van mening zijn dat inwoners die 

de eenmalige energietoeslag ontvangen, daardoor niet meer in aanmerking komen voor de 

kwijtscheldingsregeling voor de gemeentelijke belastingen. Wij vinden dat niet juist. De eenmalige 

energietoeslag is bedoeld om mensen met een laag inkomen te helpen bij het opvangen van de 

gestegen en nog steeds stijgende energiekosten. Voor de berekening of je wel of niet in aanmerking 

komt voor kwijtschelding van gemeentelijke belasting zou deze energietoeslag buiten beschouwing 

moeten worden gelaten.

Wij hebben daarover de volgende vragen aan u:

- Wordt in Hilversum bij de bepaling of iemand in aanmerking komt voor kwijtschelding van de 

gemeentelijke belastingen de energietoeslag opgeteld bij het inkomen?

- Zo ja, heeft dit tot gevolg dat een deel van de inwoners, die normaal gesproken in 

aanmerking komt voor de kwijtschelding van de gemeentelijke belastingen, nu dit recht 

verliest?

- Indien dat het geval is, bent u het met ons eens dat dit niet de bedoeling is? En wat gaat u er 

dan aan doen om te zorgen dat de energietoeslag buiten beschouwing wordt gelaten bij de 

vaststelling of iemand wel of niet in aanmerking komt voor de kwijtschelding van de 

gemeentelijke belastingen.

Wij zien uw, hopelijk geruststellende antwoord, graag tegemoet.

PvdA-fractie,

Jacqueline Kalk


